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ایجاد بخشی ویژه در پلیس برای مبارزه با مالخری
رییس پلیس پایتخت از ایجاد بخشی ویژه برای مبارزه با مالخری 

در پلیس آگاهی پایتخت خبر داد.
سردار حسین رحیمی با اشــاره به برنامه پلیس برای ایجاد اداره 
مبــارزه با مالخــری در پلیس آگاهی پایتخت گفــت: ایجاد اداره 
مقابلــه با مالخرهــا یکی از اصلی ترین مواردی اســت که پلیس 
دنبال می کند. یکی از موضوعات جــدی ما بحث مبارزه قاطع با 
مالخرهاســت. به نظر من اگر نقش مالخرها در ســرقت بیشتر از 

سارقان نباشد کمتر نیز نیست. 
رحیمــی ادامه داد: یکــی از ماموریت هایی کــه پس از انتصاب 
رئیس جدید پلیس آگاهی تهران بزرگ به ایشــان واگذار کردیم، 
ایجاد اداره ای قوی، بزرگ و حرفه ای برای مبارزه با مالخرهاست. 
مقدمات ایجاد این ارائه فراهم و اقداماتی نیز برای ایجاد آن انجام 

شده است و فعالیت آن به زودی آغاز خواهد شد.
رییس پلیس پایتخت درباره خرید و فروش کالاهای بدون ســند 

نیز اظهار کرد: ما از الان بــه همه تذکر می دهیم که هر کالایی 
که قرار اســت فروخته یا خریداری شــود باید ســند داشته باشد.

من فروشنده باید ســند داشته باشد که کالا را از چه کسی یا چه 
شرکتی خریداری کرده اســت. در گذشته طلافروشی ها نیز فقط 
در صــورت وجود فاکتور اقدام به خریــد و فروش طلا می کردند 
که این موضوع اخیرا کمرنگ شده است. ما می خواهیم این مورد 

را احیا کنیم.

جامعه

اخبار کوتاه 

   مظاهر گودرزی
سرقت از اموال عمومی یا اموال خصوصیِ قابل دسترس پدیده ی 
جدیدی نیســت، مخصوصاً در روزهایی که شرایط اقتصادی کشور 
حال و روز خوبی ندارد، اما دســتبرد به ساقه های برنج حتماً جدید 

است، ساقه هایی که کشاورزان هنوز آن ها را درو نکرده اند.
»ساقه ای که خیس باشــد به راحتی بریده نمی شود، اما امسال 
آفتاب خوبی به محصول رسید، محصول خشک تر شد، بنابراین 
ســارقان حالا بهتر می توانند ســاقه ها را ببرند.« ساکن روستای 
»کیاسرا« از توابع »سنگر« در استان گیلان وقتی این جمله ها را 
به زبان می آورد که دل خوشــی از سرقت های اخیر روستا ندارد. 
او می گوید امســال سرقت از ســاقه های برنج بیشتر شده است: 
»فقط در روســتای ما طی یک ماه گذشــته چهار مورد سرقت 
از زمین های برنج گزارش شــده، کشاورزان می گویند حدود ۱۰ 

بسته از آن ها به سرقت رفته، یعنی چیزی حدود ۳۰ کیلوگرم.«
شبی ۵ میلیون تومان درآمد از سرقت ساقه برنج

با توجه به افزایش قیمت ها، برنج یک کالای با ارزش محســوب 
می شود، طوری که با هر بار سرقت، کشاورزان زیان زیادی را متحمل 
می شوند. سرقت برنج از شالی های جمع آوری شده قبل تر هم بود، 
طوری که گزارش  رسانه های محلی در فضای مجازی نشان از موارد 
سرقت شالی های جمع شده در روستاهای اطراف شفت دارد، اما ساقه 
دزدی پدیده جدیدی هست، این روشِ سرقت  فقط برای یک روستا 
مانند »کیاسرا« نیست، موارد مشابه در روستاهای همجوار گزارش 
شده است، »گیلاوندان« روستایی دیگر از توابع سنگر است که ساقه 
دزدی در آن دیده شــده و اهالی روستا از تکرار این سرقت ها گلایه 
دارند، یکی از اهالی روستا به خبرنگار خبرآنلاین می گوید: »قبل تر 

بعد از برداشت محصول آن ها را جایی دپو می کردیم و مراقب بودیم 
تا مورد ســرقت قرار نگیرد، اما الان دزدها به قدری جســور شده اند 
که قبل از درو کردنِ محصول به صورت دســته جمعی وارد زمین 

می شوند و ساقه ها را درو و سرقت می کنند.«
او بیان می کند: »قیمت برنج حدود ۱۰۰ هزار تومان است اما شالی 
برنج قیمتی حدود ۴۵ تا ۵۰ هزار تومان دارد، اگر در یک شب فقط 
۳۰ کیلوگــرم هم درو کنند، چیزی حدود یک میلیون و پانصد هزار 

تومان ارزش دارد که نصیب سارقین می شود. یک نفر هم نیستند، 
اکثر مواقع به شکل گروهی سرقت می کنند، وقتی دسته  جمعی این 
کار را انجام می دهند شاید شبی ۱۰۰ کیلوگرم هم بتوانند درو کنند، 

ارزش آن تقریباً شبی ۴.۵ تا ۵ میلیون تومان می شود.«
۹۰ درصد روستاهای رشت تلفن ثابت ندارند

اهالــی »گیلاونــدان« و »کیاســرا« معتقدند ســاقه دزدی از 
محصول برنج شــان امسال بیشتر شده اســت، این در شرایطی 

است که دستبرد به اموال عمومی در اولویت سارقان قرار دارد و 
پس از سرقت آن ها رو به سرقت از اموال شخصی می آورند، یکی 
از ساکنین روستای »ویشکاننک« از توابع »سنگر« درهمین باره 
می گوید: »به نظرم فعلًا روی خوش داستان است، اموال عمومی 
دولت دارد به ســرقت می رود، وقتی همه کابل های تلفن و برق 
سرقت رفته نوبت به سرقت از موارد دیگر است، مطمئن باشید با 
این وضعیت در آینده خبرهایی بدتر می شنویم، این سارقین وارد 
خانه مردم می شــوند، چراکه که دیگر چیزی در خیابان و کوچه 

برای سرقت کردن پیدا نمی شود.«
همچنیــن یکی از مســئولان محلی بــه خبرآنلاین می گوید: 
»۹۰ درصد روســتاهای شهرستان رشت تلفن ثابت ندارند، همه 
کابل ها را ســرقت کرده اند، در ۵۰ درصد روستاهای شهرستان 
رشت مشکل ضعف برق داریم، برای این که اکثر سیم های برق 

به سرقت رفته است.«
رواج »ساقه دزدی« از شالیزارهای برنج

دستان بسته کشاورزان مقابل دزدان ساقه برنج
ســرقت از ســاقه های برنج قبل از درو شــدن حالا تبدیل به 
پدیده ی جدید در این منطقه شده است، به گفته یکی از ساکنان 
روســتای »گیلاوندان«: » دزدی از ساقه برنج بیشتر شده است، 
اما ســارقان یــک روزهایی کابل برق ســرقت می کردند، الان 
که جنس کابل ها تغییر کرده و آلومینیوم شــده آن ها را ســرقت 
نمی کنند، بلکه سراغ تابلوهای برق می روند، در این فصل هم که 
موقع درو شــالی است و البته برنج گران شده، این محصولات را 
سرقت می کنند، فصل شالی هم تمام شود سراغ سرقت درختان 
می روند. ســایر محصولات هم از دست این ها در امان نیست اما 

چون برنج جزو محصولات اصلی ما اســت اگر از آن ها ســرقت 
شود خیلی ضرر می کنیم.«

افزایــش این قبیل ســرقت ها گره در مشــکلات اقتصادی و 
گسترده شدن فقر دارد، هرچه دامنه فقر افزایش پیدا کند احتمال 
این که تعداد ســارقین فزونی شود قوت می گیرد، با این وجود در 
برخی موارد، به ویژه در روســتاها که اهالی یکدیگر و روستاهای 
همجوار را می شناسند شناسایی ســارق چندان هم فایده ندارد، 
چراکه در خیلی مواقع اهالی روستا نگران معرفی سارق به مراجع 
دارای صلاحیت هستند، به گفته ساکن روستای »کیاسرا« : »در 
این موارد خود مالباخته باید شــکایت کند، اما مالباخته هم چنین 

کاری را به خاطر امنیت خودش انجام نمی دهد.«
ساکن روستای »گیلاوندان« درهمین باره به خبرنگار خبرآنلاین 
می گوید: »هر روســتای حداقل ۱۰ الی ۱۵ نفر از این ســارق ها 
دارد، مردم هم آن ها را می شناســند امــا نمی توانند کاری کنند، 
خودشــان که نمی توانند با آن ها درگیر شوند، چون اگر مثلًا من 
باعث شــوم کســی زندان بیفتد بعداً علیه من تلافی می کنند، 
چــون آنها وقتی به دادگاه و پلیس معرفی می شــوند مدتی بعد 
آزاد می شــوند و کار خودشان را مجدد شروع می کنند. اولین نفر 
هم ســراغ محصول برنج من می آیند، اگر به محصول من آتش 

بکشند من چه کاری می توانم انجام دهم؟«
همچنین یکی از اهالی روستای »ویشکاننک« ضمن اشاره به نگرانی مردم از 
معرفی سارقین به مراجع دارای صلاحیت، با انتقاد به عدم رسیدگی سریع و به 
موقع به پرونده سارقان می گوید: »تجربه من نشان می دهد متاسفانه با سارقان 
مماشــات می شود. همه دزدها می دانند برای سرقت زیر بیست میلیون پرونده 

قضایی تشکیل نمی شود، برای همین باز هم دست به سرقت می زنند.«

ارائه خدمات مشاوره به زوجین در ۵ 
استان دارای بیشترین آمار »طلاق«

معاون رئیــس جمهور در امور زنان و خانواده با اشــاره به 
اجرای طرح مشاوره در پنج استان دارای بیشترین آمار طلاق 
گفت: بر اســاس این طرح خدمات مشاوره در پیش از ازدواج 
و ۴ سال نخست زندگی به زوجین ارائه خواهد شد به طوری 
که قرار اســت زوجین بعد از ثبــت ازدواج همانگونه که به 
پزشک مراجعه می کنند ماهانه از خدمات مشاوره نیز بهره مند 
شوند تا پیش از تبدیل آن به معضل و عاملی برای اختلاف، 

سبک زندگی و نوع رفتار خود را اصلاح کنند.
 انسیه خزعلی در ســومین نشست شورای عالی ستاد صبر 
با اشــاره به نقش خانواده در ترویج فرهنگ صلح و سازش 
و بخشش و رضایت گفت: بخش عمده ای از افزایش طلاق 

مربوط به نبود گذشت و بخشش است.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده خاطرنشان کرد: 
اگر رفتارهای زوجیــن، والدین و فرزندان در خانواده اصلاح 
شــود قطعا از تنش ها و فشارهای اجتماعی کاسته می شود و 
پیشگیری از آسیب های اجتماعی از خانواده آغاز خواهد شد.

وی با اشــاره به ارائه خدمات مشاوره درپیش از ازدواج و ۴ 
سال نخســت زندگی به زوجین افزود: قرار است با همکاری 

نهادهای متولی در این زمینه هم افزایی داشته باشیم.
خزعلی گفت: قرار است زوجین بعد از ثبت ازدواج همانگونه 
که به پزشــک مراجعه می کنند ماهانه از خدمات مشاوره نیز 
بهره مند شــوند تا با بروز و پیــش از تبدیل آن به معضل و 
عاملی برای اختلاف، سبک زندگی و نوع رفتار خود را اصلاح 

کنند.
خزعلی با اشــاره به اجرای طرح مشاوره در پنج استان که 
بیشترین آمار طلاق را دارند، افزود: امیدواریم با این اقدام از 

آمار طلاق کاسته شود.
معاون رئیــس جمهور در امور زنان و خانواده با اشــاره به 
بازدیــد از زندان زنان و دیــدار با زندانیان، گفــت: باید در 
روزهای نخســت و در بدو ورود به زندان بــا ایجاد صلح و 

سازش برای رهایی زندانیان زن تلاش شود.

جزییات وعده دولت برای تغییر حقوق مستمری بگیران

 عدد جدید حقوق بازنشستگان 
در شهریورماه

براســاس وعده دولت، عدد حقوق شهریورماه بازنشستگان 
ســایر ســطوح باید تغییر کند، به طوری که ایــن گروه از 
بازنشســتگان افزایش ۳۸ درصدی به اضافه مبلغ ثابتِ ۵۱۵ 

هزار و ۱۶۶ تومان را در حقوق خود داشته باشند.
هفته گذشته در همین رابطه، میرهاشم موسوی، مدیرعامل 
سازمان تامین اجتماعی درباره افزایش حقوق بازنشستگان و 
مستمری بگیران تامین اجتماعی گفت: افزایش ۳۸ درصدی 
ســایر ســطوح به همراه عدد ثابت تصویب شده و همچنین 
افزایش ۵٧ درصدی حداقل بگیران در این دولت نقش مهمی 
در معیشــت این جمعیت داشته و احکام جدید از شهریور ماه 

اعمال خواهد شد.
وی افــزود: این افزایش حقوق از تعهدات ســازمان بوده و 
ماقبل شــهریورماه نیز پرداخت می شود. به عبارت دیگر، این 
افزایش در پرداختی ها از اول فروردین ماه ۱۴۰۱، محاسبه و 

در اسرع وقت با دریافت سهام دولت پرداخت می شود.
محمدهادی زاهدی وفا، سرپرست وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی نیز تاکید دارد، با بررســی های انجام شده و تامین 
منابع مالی حقوق بازنشســتگان و مســتمری بگیران ســایر 

سطوح طبق سقف شورای عالی کار اصلاح خواهد شد.
اما درباره افزایش حقوق بازنشســتگان، علی اکبر عیوضی، 
عضو هیــات مدیره کانون بازنشســتگان تهران اعلام کرد: 
طبق اخبار دریافتی ما در کانون، احکام جدید بازنشســتگان 

کارگری صادر شده است.
او افزود: بازنشســتگان می توانند در دو ســه روز آینده این 
احکام را روی سامانه مربوطه ببینند و آن ها را دریافت کنند.

عیوضی در مورد فیش های حقوقی شــهریور تصریح کرد: 
فیش هــای حقوقــی نیز به زودی براســاس احــکام جدید 
بازنشستگان صادر خواهد شــد؛ طبق اطلاعات ما همه این 

کارها در هفته جاری انجام می شود.

رواج »ساقه دزدی« از شالیزارهای برنج
بعد از اموال عمومی دست سارقان به زمین های کشاورزی رسید؛

اســتاندار تهران از احتمال اســتفاده از ظرفیت ۲۰ درصدی دورکاری و شناورســازی 
ســاعات کار دســتگاه های دولتی، مدارس و بانک ها با تایید مراجع بالادستی همزمان 
با بازگشــایی مدارس خبر داد. محسن منصوری  درباره تمهیدات کاهش حجم ترافیک 
همزمان با برگزاری مراسم اربعین و بازگشایی مدارس و دانشگاه ها گفت: دو پیشنهاد در 
این حوزه مطرح شده است. پیشنهاد اول موضوع دورکاری دستگاه های دولتی است که 
فقط برای مهر ماه ۲۰ درصد دورکاری در دستگاه های اداری و اجرایی اعمال شود تا از 
ایــن طریق بتوان مدیریت ترافیک را انجام داد. البته تجربه خوب این موضوع در زمان 
کرونا نیز وجود دارد. پیشنهاد دیگر شناورسازی ساعات کار مجموعه های مختلف است 
که تجربه  این موضوع نیز در جاهای مختلف دنیا امتحان شــده است.به گفته منصوری، 
قطعا با تشــکیل کارگروهی جزئیات این دو پیشــنهاد مورد بحث و بررسی قرار خواهد 
گرفت تا در خصوص مدارس، دستگاه های اجرایی و اداری و بانک ها پیشنهادات مناسب 
احصا شــود. البته هر دو مسئله نیاز به تایید مراجع بالادســتی دارد و باید با دستگاه ها 
و مســئولین تصمیم گیــر هماهنگی های لازم صورت بگیــرد. همزمان با این موضوع 
کارگروه با بررســی ابعاد مختلف جزئیات را به همراه پیشــنهادی مناسب در خصوص 
دورکاری و شناورســازی ســاعات کار، ادارات، ارائه خواهد کرد. پیش بینی می کنیم با 
اجــرای این تمهیدات تا حدود ۳۰ درصد از مشــکل ترافیک را حل و فصل کنیم. البته 
اقدامات بلندمدت نیز همچون نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی و توسعه حمل و نقل 

ریلی باید دنبال شود و سرعت بگیرد.

وزیر کشور با بیان اینکه موقعیت هر فرد باید در سامانه های سازمان 
ثبت احوال مشــخص شــود، گفت: احراز هویت مکانی و امضای 

الکترونیک نیز باید در دستور کار سازمان باید قرار گیرد.
احمد وحیدی، وزیر کشــور در مراسم افتتاح و بهره برداری از درگاه 
خدمات یکپارچه ســازمان ثبت احوال و رونمایی از کارت شناسایی 
موقت فاقدین شناســنامه که صبح امروز برگزار شد، گفت: سازمان 
ثبت احوال یک سازمان ریشه دار و قدیمی است و باید با گذر زمان 
تحولات روز آمد در خود داشته باشد تا بتواند خدمات مورد نیاز را ارایه 
دهد. وی ادامه داد: دستاوردهای خوبی را به حمدالله در سازمان شاهد 
هستیم. پایگاه یکپارچه سببی و نسبی بسیار مهم است و در گذشته 

نبوده و در مدت کوتاهی ۶۰ الی ٧۰ درصد پیشرفت داشته است.
وزیر کشــور گفت: یکی از مشــکلات ما داده های آماری است و 
بســیار اهمیت دارد این داده ها دقیق و قابل استناد باشد. همچنین 
در خصوص آمارهای ثبتی کار ارزشــمندی صورت گرفته است. در 
گذشته آمارها پنج سال به پنج سال بود و روش آمارگیری در گذشته 
با آمارهای ثبتی متفاوت بود و آمارهای ثبتی کمک می کند که کاملا 
آمارها دقیق تر باشــد و همچنین به روز بوده و نیازمند هزینه بسیار 
نیست و برای مردم هم ایجاد مزاحمت ندارد. این کار سازمان ثبت 

احوال را به یک بلوغ می رساند. 
وی ادامه داد: در شــهرهایی که آمار فاقدین شناسنامه زیاد است با 
وجود اینکه مدعی هستند ایرانی هستند اما هیچ مدرکی ندارند اینها 

افرادی هســتند که در کشور ما زندگی می کنند و نمی توان آنها را 
نادیده گرفت و امروز این اقدام انجام شده و یک مشکل چند ده ساله 
در حال رفع شدن است و این افراد با این اقدام تا تعیین تکلیف نهایی 
وضعیت شان مشخص می شود. وی تاکید کرد: سازمان ثبت احوال 
یک سازمان ریشه ای است و داده های اصلی در این سازمان وجود 
دارد تا کنون احراز هویت شخصی داشتیم و باید احراز هویت حقوقی 

نیز در این سازمان انجام شود.
وزیر کشور گفت: موقعیت هر فرد باید در سامانه های سازمان ثبت 
احوال مشخص شود. احراز هویت مکانی و امضای الکترونیک نیز 

باید در دستور کار سازمان قرار گیرد.

رییس سازمان نظام دامپزشــکی کشور، عرضه گوشت اسب و 
الاغ در کشور را تایید کرد. افزایش عرضه گوشت اسب و الاغ در 
کشور وجود دارد، اما میزان آن نگران کننده نیست؛ این اظهارنظر 
جدید حامد زارعی، رییس ســازمان نظام دامپزشــکی است. او، 
دلیل اصلی این موضوع را افزایش قیمت گوشــت عنوان کرده 
و گفته این موضوع باعث شــده برخی از این تخلفات به صورت 
قارچ گونه رشد کنند.گزارش ها حاکی از آن است که هر کیلو ران 
و راســته گوســفندی در بازار ۱۸۹ هزار تومان و را گوساله ۲۲۵ 
هزار تومان قیمت دارد. زارعی در مراسم افتتاحیه بیست و یکمین 
نمایشگاه بین المللی دام، طیور و آبزیان درباره مباحث مطرح شده 
مبنی بر عرضه گوشــت تک ســم ها از جمله اسب و الاغ گفت: 
براســاس گزارشاتی که به ما رسیده، این مسئله صحت دارد، اما 

میزان آن در حدی نیست که مردم بخواهند نگران شوند.
وی البتــه عنــوان کرد: با کشــتارهای غیرمجاز که شــیوه و 
پروتکل هــای بهداشــتی را رعایت نمی کنند، مواجه هســتیم. 
به عنوان مثال کســانی که دام را در کنــار خیابان و یا خارج از 
کشتارگاه بدون ناظر بهداشــتی ذبح می کنند، اما اینکه بگوییم 
عرضه گوشت تک سم ها در میزان بالا در کشور رواج دارد، چنین 

مساله ای صحت ندارد.
زارعی همچنین در بخش دیگری از ســخنان خود در پاسخ به 
پرسشی مبنی بر اینکه گفته می شود از گوشت برخی حیوانات از 

جمله گربه ها در تولید سوســیس و کالباس استفاده می شود، این 
مساله را رد کرد و گفت: این مساله را قویا تکذیب می کنم و هیچ 

گربه ای برای تولید سوسیس و کالباس کشته نمی شود.
وی خاطرنشان کرد: متاســفانه به خاطر افزایش قیمت گوشت 
ممکن است برخی از این تخلفات به صورت قارچ گونه رشد کنند 
و به همین دلیــل از مردم می خواهیم محصولی را که خریداری 
می کنند، با دقت کامل بخرند و به قیمت، کیفیت و پروانه صنف 
کاملا توجه کنند و اگر با مشکلی در این حوزه مواجه شدند، حتما 
آن را به اطلاع مراجع ذی صلاح برسانند تا ما بتوانیم با متخلفین 

برخورد کنیم و جلوی کار را بگیریم.

ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به اینکه در هشــتمین نمایشگاه ایران 
نوشت، دیجی کانون که یک زیرساخت فناور محوری است نیز آغاز به کار کرده که به 
واسطه آن تولید ایرانی به دست مصرف کننده ایرانی می رسد گفت: به این ترتیب دانش 
آموزان از سراسر کشور بسته های مورد نیاز خود را با کمترین قیمت تهیه و دریافت می 

کنند که این اقدام بستر دسترسی برابر را فراهم می کند.
صادق ستاری فرد در نشستی خبری که با موضوع توزیع نوشت افزار ایرانی-اسلامی و 
بازدید از فرایند توزیع استانی نوشت افزار در انبار بازرگانی کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان برگزار شد، با بیان اینکه کاری که کانون پرورش فکری کودکان انجام داده 
یک شعار تحولی اســت که به نوعی استمرار نمایشگاه ایران نوشت و توسعه فعالیت ها 
و برنامه های توزیع اقلام اســت گفت: لازم اســت آموزش و پرورش در راستای تقویت 

هویت و ارزش های ملی گام بردارد. 
وی افزود: نوشــت افزار ایرانی از جمله عناصــر هویت بخش به ویژه در بخش دانش 
آموزی اســت و اینکه دانش آموز بداند هموطــن ایرانی اش آن را تولید کرده در ارتقای 

عزت نفس و هویت دانش آموز اثرگذاری خوبی دارد. 
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش با اشــاره به اینکه یک تهدید این بود که سالها 
دانش آموز از لوازم التحریری استفاده می کرد که نمادهای خارجی داشتند گفت: نمادها 
از بســترهای تربیتی تلقی می شــوند و چه بهتــر که ما از نمادهای ایرانی اســتفاده و 

شخصیت های ملی را به دانش آموزان معرفی کنیم. 
ســتاری فرد ادامه داد: باید منبع تولید ایرانی باشــد، نظام توزیع قابل دسترس باشد و 
تســهیل گری کند. در نظام مصرف، ۱۶ میلیــون دانش آموز داریم که باید محصولات 
به موقع به دستشــان برســد. کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان این سه ضلع را 

مدیریت کرد. 
وی افزود: در هشــتمین نمایشگاه ایران نوشت، دیجی کانون که یک زیرساخت فناور 
محوری است نیز آغاز به کار کرده که به واسطه آن تولید ایرانی به دست مصرف کننده 
ایرانی می رســد. به این ترتیب دانش آموزان از سراســر کشور بسته های مورد نیاز خود 

را با کمترین قیمت تهیه و دریافت می کنند و بستر دسترسی برابر را فراهم می کند. 
به گفته ســتاری فرد بیش از ۸۰۰ عنوان کتاب از شش ناشر، یک هزار اسباب بازی از 
٧۰ تولیدکننده ایرانی و ۲۰۰۰ نوشت افزار از ۱۰۰ تولیدکننده ایرانی در نمایشگاه ایران 

نوشت عرضه شده است.

وزیر بهداشت از استقرار هشــت بیمارستان صحرایی در مرزها برای مراقبت از زائران 
اربعین حسینی خبر داد.

دکتر بهرام عین اللهی افزود: هفت فروند بالگرد اورژانس،   ۲۰۰ دســتگاه آمبولانس، 
۳۵ دستگاه اتوبوس آمبولانس، ۲۰ دستگاه موتورلانس و همچنین هشت بیمارستان و 
درمانگاه صحرایی برای مراقبت های بهداشتی و درمانی از زائران اربعین در بخش های 

مختلف مرزها مستقر شده اند.  
وی از آماده باش و تامین تجهیزات کاروان بهداشتی و درمانی اربعین برای رسیدگی به 
راهپیمایان اربعین حســینی خبر داد و تاکید کرد: رسیدگی بهداشتی و درمانی در داخل 

کشور با وزارت بهداشت و در خارج از مرزها با هلال احمر است.  
وزیر بهداشــت گفت: ســه فروند هواپیمای بال ثابت در فرودگاه های جیرفت و تهران 
برای انتقال بیماران احتمالی اربعین در نظر گرفته شــده است و این هواپیماها ظرفیت 

۵۰ تا ۱۰۰ تخت را دارد.  
بنابــر اعــلام روابط عمومی وزارت بهداشــت، عین اللهی با بیــان این که کاروان 
بهداشــت ودرمان اربعین حسینی از ۱۲ شــهریور به مرزهای هشتگانه کشور اعزام 
شــده اند، افزود: این کاروان شامل هزار تکنسین فوریت های پزشکی و ۲ هزار تیم  
بهداشــتی است که علاوه بر خدمت رســانی به زائران راهپیمایی اربعین حسینی در 
مســیر راهپیمایی اربعین تا مرزهای کشور بر بهداشت محیط، سلامت آب و غذای 

زائران نظارت می کنند.

اعمال ۲۰ درصدی دورکاری و 
شناورسازی ساعات کار از مهر 

»احراز هویت مکانی« باید در دستور کار 
سازمان ثبت احوال قرار بگیرد

 زارعی: گوشت الاغ و اسب می فروشند، 
اما زیاد نیست

 تهیه بسته های نوشت افزار ایرانی 
با کمترین قیمت

 استقرار ۸ بیمارستان صحرایی و
 ۲۰۰۰ تیم بهداشتی در پیاده روی اربعین

در صورت تایید مراجع بالادستی صورت می گیرد،؛

استفاده از گوشت گربه برای سوسیس و کالباس واقعیت دارد؟!وزیر کشور:

وزیر بهداشت خبر دادسخنگوی وزارت آموزش و پرورش  اعلام کرد؛


